
Årsmelding Besteforeldrenes klimaaksjon Drammen og omegn for perioden 1.1.2022 – 

31.12.2022 

Styret har i perioden hatt følgende medlemmer 

• Jorunn Kroken – styreleder 

• Aase Årvik – kasserer 

• Øystein Bull-Hansen - styremedlem 

• Hans Martin Solberg – styremedlem 

• Laila Horgen - styremedlem 

• Petra Blaich Storholt - styremedlem 

• Eli Faldbakken Kvarme – sekretær 

• Nils Nordenstrøm var med i styret første halvår, men så seg nødt til å trekke seg av private 

årsaker 

Revisor: Gro Gulden 

Valgkomite: Svein Stubberud og Turid Werrum 

Styret har i perioden hatt 10 møter og behandlet 78 saker. BKA Drammen og omegn hadde pr 

31.12.2022: 280 medlemmer,  36 stk er nye. 

2022 har vært et år som i starten var preget av nedstengning  pga pandemien i, men vi gjennomførte 

likevel flere ganske store og vellykkede arrangementer: 

- Klimafestivalen 2022: Vårt samarbeid med Drammen kvinnesaksforening om klimakafe med 

foredragsholder fra Kirkens SOS, ble avlyst på grunn av fortsatt strenge smitteverntiltak og en 

generell oppfordring fra regjeringen om å begrense sosial aktivitet. 

Petra Blaich Storholt er oppnevnt som vår representant i koordineringsgruppa for 

Klimafestivalen i Drammen 

- Klimabrølet: BKA Drammen og omegn støttet prosjektet med kr 7 500,-. Brølofonen kom til 

Drammen 7. januar 2022 

- Broen til framtiden, Oslo 8. april 2022: Flere av våre lokallagsmedlemmer deltok på 

konferansen 

- BKA’s landsmøte i Drammen 9.-11. september 2022: Henning Johansen ledet prosjektet og 

samarbeidet med videregående skoler om de musikalske kulturinnslagene. Hans Martin 

Solberg var kontaktperson for arrangementet på Gulskogen gård 8. september. Skolene vi 

samarbeidet med var St. Halvard videregående skole og Kongsberg videregående skole, og 

kulturinnslaget i regi av Barne- og ungdomsteatergruppa på Gulskogen. Det var meget god 

kvalitet på kulturinnslagene, spesielt imponerte barn og ungdom i hagen på Gulskogen gård. 

- Lokallagssamlinger har vært både digitale og fysiske, flere medlemmer av styret har deltatt: 

o 7.4. Laila Horgen og Petra Blaich Storholt deltok 

o 3.11. Jorunn Kroken deltok 

- Arendalsuka: Jorunn Kroken, Aase Årvik og Eli Faldbakken Kvarme var til stede i Arendal 

- Elvefestivalen: Vi deltok med egen stand, men var ikke tilfreds med plasseringen. For senere 

deltakelse vil vi melde fra at vi ønsker å ha stand på sammen med de politiske partiene 

- Drammen kommunes klimastrategiplan og arealplan. Øystein Bull-Hansen og Jorunn Kroken 

har hatt ansvaret for å følge opp denne store og svært viktige saken, og 7. juni arrangerte vi 



klimaverksted med aktuelle aktører fra frivillige organisasjoner  for innspill og diskusjon. 

Øystein Bull-Hansen og Nils Nordenstrøm har gjennomført  dialogmøter med de politiske 

partiene i kommunen for å avklare deres standpunkter og for å synliggjøre våre argumenter 

og fokusområder. 

Vårt lokallag v/Øystein Bull Hansen vil delta i paneldiskusjon under Klimafestivalen (2023). 

Ansvar for arrangementet er Drammen kommune, v klimarådgiver Ingebjørg Tofte. 

- Skolebesøk: Jorunn Kroken og Øystein Bull-Hansen har besøkt skoleklasser – både 

barnetrinnet, ungdomstrinnet og videregående  (7. og 16. september, 7. desember). De har 

også deltatt med appell i møte med ungdomsrådet 

- Synlighet:  

o Jorunn Kroken har vært medforfatter til leserinnlegg i lokalavisa. Øystein Bull Hansen 

har også skrevet innlegg i DT.  

o 30.5. deltok flere av våre medlemmer på markering utenfor LO-kongressen med 

oppfordring om å stemme for bl.a. letestans på norsk sokkel 

o 28. oktober deltok flere av våre medlemmer i demonstrasjonen i Oslo mot utbygging 

av Wistingfeltet  

o 29. november deltok representanter fra vårt lokallag på demonstrasjon før og under 

Drammen kommunes formannskapsmøte – sak kommunens Arealplan 

- Fikseriverkstedet ble første gang gjennomført 24. september, og gjentatt 26.11. – vi støtter 

opp om, og deltar i prosjektet 

 

Drammen, februar 2023 

For styret: Eli F. Kvarme, sekretær 

 

 


